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ИЗДАВА ВАРНЕНСКАТА ОКРЪЖНА ПОСТОЯННА КОМИСИЯ. 

Излиза най-малко три пъти въ месеца. 
Абонапентъ 2 лева годишно, 1 левъ за 6 месеца, 
на общините, училищата, кръчмите, хотвлигв* И 

кафенетата въ окръга — безплатно. 
Всичко ЩО се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления общински и такива отъ др. учре
ждения се плаща: за I стр. 04 ст. на дума, а въ 

другите останали страници по 0 3 ст. на дума. 
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Обявления п реклами отъ частни лпца, се прие-
матъ за печатъ при износни условия. 

Официаленъ отделъ. 

Варненска 
Щтп Шти Шик 

ОД 2687 
17. VII. 1915 год. 

В А Р Н А . 

ОКРЖЖНО 

До г. г. Селско общинските 
кметове въ окръга, безъ Ботев-
ски, Аджемлерски, Ново-селски 
п Карахюсеински 

Поканватъ се Господа селкко общин
ските Кметове въ окржга, да отговарятъ 
по скоро на Окржжното ни предписание 
подъ ^2 2264 отъ 12 Юний т. дод. поме
стено въ брой 10 отъ 20 с. месецъ на 
Окр вестникъ. 

Председатедь: II. Бдрецовъ 
Секр.-бпрникъ: Ст. Калдъръмовъ 

Неофициаленъ отделъ. 

№ 12 

На Варненския Окржженъ Съвьтъ.отъ 
29 й Септемврий 1914 год. 

Трета редовна сесия отъ 1Х-й Избира-
теленъ пвриодъ. 

Продължение отъ брой 12. 

Отъ изложението се вижда, че и ние 
върввмъ по ежщия пжть иа опустошение 

горих*. Презъ 1894 — 1895 г. въ Варнен
ския окржгъ е имало 2,304,702 декари 
държавни и общински гори, а днесь те, 
възлизатъ на 1,147,105 декара Отъ оста-
тъкътъ 421,445 декари останаха подъ вла
дението на ромжннте, а 746,151 декари 
еж изкоренени пли преобърнати на пасища. 
Процента на коренежа и на държавните и 
общински гори е почти еднакъвъ. За да 
може да се тури що годе редъ въ уред
бата на горите инспектора мисли, че ще 
бжде добре да се засили контрола надъ 
техъ, като се увеличи заплатата на гор
ската стража, защото той е констатиралъ, 
че особено общинската стража е твърд-Ь 
слабо платена и като така, отъ една страна 
не се намиратъ добри кандидати за горска 
стражари, а отъ друга, стражара се под
тиква къмъ унищожение на горите. Той 
мислп, че ако експлоатацията на горитъ 
става чрезъ търгъ ще бжде много по-из
носна и за държавата и за общините, за
щото при търгътъ се получава по-голема 
цена, а въ тарифната система —- сечене 
направо отъ населението се получаватъ. 
твърде малко цени. Най-сетне, той пред
лага да се. взематъ мерки за ограничава-
ние на горите съ трайни знаци, за да може 
по този начинъ да бждатъ тъ спасени отъ 
разораване и изкореняване за която цель 
предлага да се вземе решение да се за-
ставятъ общините да отделятъ известни 
проценти отъ доходите на самите гори н 
се образува фондъ за залесяване и огра
ничение горитъ и чрезъ едно решение да 
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се наложи на общините да даватъ по-добра 
заплата на общинската горска стража. 

Вл.. Димптровъ: Ние колкото и да не 
боравимъ съ горите, зпаемъ какво богат
ство е да има хубави гори, и знаемъ как
ва нищета може да има, когато една Сфа-
яа о обезлесена, защото знаемъ още какво 
влияние проявяватъ горите върху плодоро
дието на земита. Макаръ и начертан гга отъ 
г. Инспектора картина на горите въ Вар
ненския окржгъ да е печална, но требва 
да съзнаемъ, че сжщо така е печална тя 
и въ другит* окржзи. Обезлесяването на 
горите се длъжи не само на населението, 
но и на всички фактори, като започнете 
отъ правителството, партиите, населението 
и дори до горската власть. Всеки Щ" кон
статира печалния фактъ че не е минало 
сесия на Народното Събрание, въ която да 
не е изменяванъ закона за горите Въ 
1902 г. бехъ възмутенъ отъ това, което 
сгаяа у насъ съ горите: предприемачите 
да положимъ откупватъ 2,ООО декаря за 
експлоатация, а унищожаватъ 5000 дек; 
такива случаи имаше въ Варна презъ ка
заната година и тия недобросъвестни пред
приемачи не се посвениха да дойдатъ въ 
София и да се мжчатъ да заблуждаватъ 
наподнте представители До толкова беха 
унищожени Рилските гори, боровите гори 
и Лонгуза, че ставаше въпросъ, какво не-
може да се намержъ дървета въ горите 
на България за траиерси Тогава стана 
нужда да се даде Лонгуза на военните да 
го пазягь, защото тамъ се намирали мате-
риалъ, който билъ нуженъ на военниI*. 
Нескончаемите изменения на закоиа за го
рите отвори широко вратите на нескон
чаеми процеси между селата, общините и 
отъ друга страна държавата. Въ Силис
тренско е имало случаи турци да подку-
пуватъ свидетели, околни люде и пр и 
следъ снечелвание на процеса, отнетата по 
тоя вачинъ гора, ех е поделяли помежду 
си и въ последствие, заедно съ другит* 
св вмотн еж ги продавали на наивните 
българи; по-късно, обаче, държавата като 
узнава работата отнема тия гори и на ще 
бъжгари само напълниха кисиятъ на тур 
цат-Ь безъ да йматъ никои частни гори. Съ 
последния законъ за горите се въведе*така 

нареченото описвавие на горите съ це.ль 
да може да се тури край на тия горски 
процеси й да се знае коя гора чия е, но 
и това не помогна, защото закона не се 
спазва и защото и безъ да еж описвани 
горите, процеси пакъ може да се водятъ. 
Тукашния държавенъ адвокатъ, като има
ше предъ видъ, че еждилпщата не съби
раха еждебнн мита по процеси за гори безъ 
да еж описвани те съ протоколъ, повдигна 
въпроса въ Министерството на Финансите 
и Нравоеждигто, да се взема еждебни мита 
отъ горски де ла нозаведени по лесничей-
ски протоколъ и касационния еждъ въз^ 
прие това нехаиве, но изглежда, че и то 
не помага. Си-втаяъ че за да мож« да се 
тури редъ въ горското дело и да-' ее тури 
веднъжъ за винаги край на нескончаемите 
и пакостни ароцеси, всичките гори да ми-
натъ подъ управлението на държаваза, като 
се нагоди цтетесъобразенъ законъ за сто-
панисванпето и използването на горите;; 
вь закона изричво да бжде указано,, че 
населението ще се пол ува отъ техз». и на
чина по който ще се ползува поед&дното, 
за да не бжде- го спъвано при удовлетво^ 
ряване на своят в нужди. Ние !*оже да 
удобримъ доклада на г. Инспектора и да 
възириемемъ неговите мерки, но това еж 
палиативи, коато нема да разръшатъ вор-
ския въпросъ^ защото не еж рационалния 
церъ за злото.. Бовтарямъ, че до като има. 
борбл между двъм-в системи, де тогава не 
ще може да ее уреди тоя въпросъ.. 

Юр. Ивановъ: Инспектора въ доклада, 
си обрисува положението, въ което се на
мира горското дело и ни препоръчва нА-
кои мерки. Отъ данните, които ни посочи, 
инспектора се вижда, че гориге се опусто-
шаватъ и ще се опустошаватъ. Ако се шь 
върнемъ преди 25 — 30 години ще видимъ 
какво е било тогава и какво е сега поло
жението на горите, и че тЬ отиватъ къмъ 
опропастявание. Всека който вижда горите. 
съзнава и маели, какво требва да се на
прави за техното подобрение, обаче, никой 
не е потърсилъ церъ аа това зло. Горския 
инспекторъ обрисува добръ положението и 
причините; съгласенъ съмъ съ него, че 
горската стража не е добре платена и че 
съ горите твърд* много се партизанствува. 
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Требва да съзнаемь, че масата душмански 
гледа на горите, а това се длъжи на не-
съзнанието за едно по-светло бждаще. Ний 
редко ще видимъ, некой селянинъ да вземе 
да прочете некоя брошура, списание и пр. 
по горското дело. Беседвалъ съмъ съ лес-
ннчен и те признаватъ, че докато ежще-
ствува тоя начинъ за експлоатация на го
рите нищо добро неможе да очакваме. Не-
кои отъ техъ еж на мнение, че ще се тури 
редъ въ горското дело, ' ако се обявятъ 
всичкит* гори за държавни, т. е. държа
вата да поеме управлението и тя да опре
дели начинъ за ползуванието отъ техъ на
селението. На първо време, ако е възмож
но, и добре ще бжде да се образува фондъ 
за окржгленке. горите и залесяването, но 
мисля, че като предприемемъ нещо требва 
да видимъ дали ще може да се реализира, 
а при липса на средства то е твърд* труд
но. Не съмъ противникъ за опазване го
рите и благодаря на Горскпя Инсаекторъ 
за изложението му-и главно за неговата 
откровевность. 

Горския Инспекторъ: Мерките, които 
препоржчахь еж за подпомагане на гор
ското дЬло въ настояще време, а кога се 
разискватъ препоржчанитЬ отъ г. Димит
рова мерки, може да се спори, защото ед
ва ли ще може да се направи нещо, тъй 
като т* еж отъ законодателенъ характеръ. 

Д. Ковдовъ: Доста се говори по тоя 
въпросъ и вземамъ думата за да кажа въ 
какво се. състои ползата да се вземе ре
шение да се обърнатъ горите отъ дър
жавни общински или обратното. Знае се, 
че горите иматъ големо влияние върху 
климатическото състояние на делата страна, 
и че т* отъ день на день отиватъ къмъ 
опропастяване, защото населението не съз
нава ползата отъ т4хъ, но има и много по-
дълбоки причини за това зло. По въпроса 
за стопанисването и пазенето на горите 
съм* на мнение и требва да се възложи 
на държавата, колкото се отнася до обла
гите на населението отъ горпте, правото 
на общинските съвети не бива да отри
чаме. Ако горптЬ се унпщожаватъ или се 
намалявате, затова требва да се подирятъ 
мерки. Инспектора знае, че въ порд*днит4 
20 години организацията ва горското дело 

е по съвършенна и въпреки това наруше
нията ставатъ по-големи. И държавните и 
общински гори еднакво се опустошаватъ и 
н маляватъ; причините еж че тези имоти 
добиватъ но-голема цен* и населението се 
нахвърля върху техъ, но се се длъжи и 
на партизански спекули. Една гора има 
значение не само за дадено село, но и за 
целата околность па и за целата държава, 
защото влияе върху климатическото със
тояние. Ние ще требва да вземемъ едно 
решение съ което да искаме възобновява-
нието издръжката на горите да се възло
жи на държавата, а колкото се отнася до 
разпределяне благата отъ техъ, да се въз
ложи на общинските съвети. Съ обръщане 
горите на държавни, н*ма да се запазятъ 
те. По-рано назначението на общинската 
горска стража беше възложено на общин
ските съвети, но на последните се отне 
това право и се даде на лесничеше, като 
се мотивира, че кметовете щели да влня-
ятъ върху горските стражари и да пар-
тизанствуватъ съ техъ, обаче, указа се, 
че чрезъ лесничеите като се назначаватъ, 
партизанското влияние е много по-гол вмо 
За да може да се назначаватъ яо-способни 
горски стражаря, добре ще бжде да се 
възложи техното назначение на общинскит* 
съвети, гдето ще има по голЬма гаранция, 
че ше се подбирай по-добри работници. 
По монопола на предмети отъ първа не-
обходимость, каквито еж дървата, не бива 
да се дава въ ржцете на държавата още 
едно оржжпе. Азъ не бихъ жедалъ дър
вата да бждатъ като средства за облагане 
населението сь косвснни данъци и съмъ 
протнвъ монополизирането нмъ. 

Вл. Димптровъ. Вероятно, г. Кондовъ 
не ме е разбралъ, азъ мисля, че не е илю
зия, ако се изкажемъ по въпроса за го
рите. Въпросъ за монополизиранив горите 
и дървата неможе и да става Верно е, 
не начинътъ на разпределението плода на 
горете требва да се остави и ще бжде на 
населението. Моята мисъль не е да се даде 
монопола на горите на държавата, но тя 
е да се постигнатъ добри резултати н при 
коя именно система биха се постигнали. За 
мене е. безразлично дали тия резултати ще 
бждатъ добити, ако горите еж общински 
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нли държавпв; убедете ме, че при систе
мата на общинските гори ще има полза, 
и азъ нЬма да бжда протнвъ, но при липса 
на такива доказателства азъ подържамъ, 
че ще има добри резултати, само ако па-
зението се възложи върху държавата. По-
втарямъ, че облагите отъ горите требва да 
бждатъ за населението и начините и усло
вията требва да бждатъ точно означени 
отъ закона. 

Илия Антеловъ: Не е верно че гдето 
е имало държавни и общински гори, по 
рано се унищожавали дьржаените та пос
ле общинскигЬ Сьгласенъ съмъ съ пред 
ложението на г. Кондова напълно. 

Д-ръ И. Ранковъ: Въпроса е отъ го-
ле.ча важность Ония, които еж ходили по 
шосето къмъ Балчикъ преди 1 6 — 1 7 го-
годи и сега минатъ отъ тамъ, ще видятъ, 
че тамъ гдето имаше хубави горп. днесь 
се обърнали на ниви. Дали партизанското 
или селянина постепенно ги унищожава, то 
азъ съмъ наклоненъ да вЪрвамъ, че пое 
ледвото е по верното. Ималъ съмъ дела 
за изкоренени места и като отиваме на 
огледъ на самото место съ еждията спъ
ваме се у корените, които селянина не е 
успелъ още да изнесе навънъ. Потамъ 
сега, кое го е накарало да постжпи така. 
Често нжти каго има една къшла или нива 
въ гората, селянина постепенно разкоре-
нява и уголемява нивата си, а това сгава 
защото липсва съзнание и неможатъ да 
преценягъ ползата отъ горите. Огъ друга 
страна, населението като вижда, че съ при-
ежди му се налагатъ залесяванията на из
коренени места, но приеждите не се изпъл-
няватъ, това още по-вече ги поощрява къмъ 
опустошение на горите. Ако въ Ромжния 
еж запазени горите, това се длъжи на стро
гия законъ и ако и у насъ на време има
ше такъвъ строгъ законъ, населението ще
ше да свикне съ него и днесъ немагяе да 
имаме такава печална картина. Друго .едно 
нъгдо, ако минава единъ еелянивъ презъ 
известна гора и види некое хубаво.дърво, 
мине на другия день цапни дв* три брад
ви, на сдедующвя денъ ще го поукастри и 
наи-сетне ще го помъкне къмъ селото. Това 
доказжа, че населението не милее за гори
те. Най-добр^в е всички гора да бждатъ 

държавни, но въ закона изрично да бжде 
указано начияътъ и условията при които 
населението ще се ползува оть гЬхъ. 

Ат Ивановъ: Азъ подържамъ искание-
то на Инспектора, да се създаде фондъ за 
горите Не съмъ еъгдасенъ съ сметкйтъ 
на г. Димитрова, защото немогатъ да се 
запазятъ горите до като е това наше пар-
тизанство. Оъгласенъ съмъ съ г. Кондова 
да се възложи назначението на общинската 
горска стража върху общинските власти. 

Зл. Петровъ: Когато ние отидохме да 
живеемъ въ село, тамкашното население 
беше почги унищожило селската гора, но 
баща ми и двама грима още се противо
поставиха запазиха гората и тамъ сега има 
много хубава гора. Така че требва да се 
заинтересува населението да пази горите 
и само* тогава ще има добри гори. 

Ив Аваляковь: Главна цель е да се 
запазятъ горите. Че горите се коренятъ 
това е верно, но има хора, които еж про
тнвъ коренежа. Той се длъжи на липсата 
на съзнание и главно на паргизанство и 
око не е последното ще имаме и добра 
горск I стража и добри гори. Ако можемъ 
да вземемъ решение да се даде пълна ав
тономия на горската власть, ако не за 
стражарите, то поне за лЬсничеите, които 
да се уволня иатъ само ако еж доказано 
виновни. 

Д. Кондовъ: Оставането горшъ за об
щински го подържамъ. Каквото ще да се 
ювори, коренежъ ще има, защото тези ко
ито коренятъ се увеличаватъ постоянно. 
Каза се, че населението не пазело и не 
обичало горите — това не е верно, защото 
съмъ билъ свидетель на сбиване между 
селяните за гори. Ако персонала на горитъ 
се тури на по сигурна почва и положе
нието му се стабилизира, безспорно е, че 
много ще се направи за запазване иа го-
ритЬ и азъ съмъ оъгласенъ съ г. Аваля-
кова, щото ранонвя горски ннспекторъ н 
лъеначеит* да бждатъ изборни лица изъ 
между специалистите по тая часть и то
гава по-обективно ще гледатъ на работата. 

Горския Инспекторъ: Всички мерки, 
които се прйдлагатъ тука еж отъ законо-
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дателенъ характеръ, а моите меркв еж за 
сегашното време. 

Д-ръ П. Ранковъ; Ако проследимъ отъ 
начало ще видимъ, че има грешка и въ 
самите лесничеи, защото знаете колко души 
лесничеи ех дадени подъ еждъ. Огъ друга 
страна, сега има адмияистративенъ еждъ, 
който урегулира положението на чиновни
ците и постепенно всичко ще се уреди. 
Ние неможемъ да направимъ горите нито 
държавни, нитто общинска всичките. 

Д. Кондовъ. Отъ казаното отъ горския 
инспекторъ по отношение ограждане гори
те излиза че то требва да стане по коо-
перативенъ начнпъ, затова добре е да се 
избере една комисия въ която да влпза и 
горския инспекторъ и която да изработи и 
правилника въ който ще бждатъ зачекнати 
и решени и другите въпроси по изложе
нието му. 

Д ръ II. Ранковъ: Да се назначи едва 
комисия, състояща отъ трима окр съвет
ници. горския инспекторъ и единъ финан-
совъ чяновникъ. 

Горския Инспекторъ: Вместо финансо
вия чиновникъ, добре е да влиза секре-
тарь-бврника на комисията, защото въ пра
вилника ще се разрешаватъ и въпроси отъ 
финансови и бюджетенъ характеръ. 

Гласувано, Окр. Съветъ 
Р Ъ Ш И : 

1. Приема се по прпнцнпъ огранвчава-
яието на горитЬ общински на кооперативни 
начала; 

2. Избира комисия състояща отъ окр. 
съветници. Митю Русевъ, Йванъ Аваля-
ковъ и Юрданъ Ивановъ, Горския Инспек
торъ и секретарь-бирника на постоянната 
комисия на която се възлага изработвание 
правилнивъ за кооперативното ограничение 
общинските гори. 

Р Е Ш Е Н И Е № 64. 
Признаване за оправдано отежтетвието 

на окр. съветнпкъ Зл. Петровъ на 23-й, 
24, 25 н 26 того. 

Председателя прочете молбата на Окр. 
Съв*тникъ Зл. Петровъ отъ 29 того съ 

която като обяснява че съ решение М 20 
му е разрешенъ три дн< венъ отпускъ, на 
18, 19 и 20 того, за да отде въ Добрачъ 
и да пренесе отъ тамъ семейството си тукъ 
но че моя:алъ да се завърне едва на 26 
того защото цела седмица го разтакали Ро-
мжните по община, префектура, митница и 
пр. вследствие на което моли да се счита 
за оправдателно и нзвкнтелно отежтетвието 
му отъ заседанията на 23, 24, 25 и 26 
того което да се счита като продължение 
на отпускагь му. 

Понеже никой не поиска думата, гла
сувано Окр. Съветъ, 

Р ЕВ Ш И ; 
Извинява отежтетвияго на Окр. Съвет-

никъ Зл Петровъ на 23, 24, 25 п 26 того 
и го счита че е билъ тогава въ отпускъ 

Определяние дневния редъ за утреш 
ното заседание. 

Председателя съобщи, че понеже никоя 
точка отъ днешния дневенъ редъ не е раз
гледана, затова въ утрешното заседание ще 
има за разглеждане целиягь дневенъ редъ. 

Окржжния Съветъ прие това предю 
жение. 

Закриване на заседанието. 
Понеже времето беше много напред

нало, Председателя обяви заседанието за 
закрито въ 7 часа вечерьга. 

На оригивала подписали всички прн-
ежетвующи въ заседанието Г г Окржж. 
съветници. 

Нерно, 
Секр.-бнрнякъ: Ст. Калдъръмот,. 

ХРОНИКА. 

ТЬзи отъ Г. г. Варненскит-Ь гоаж 
дани, които желаятъ да държатъ уче 
ници квартиранти отъ Търговското Учи
лище. трЪбва да заявятъ писюенио въ 
Дирекцията въ срокъ до 15 Двгустъ. 
СлЪдъ което квартирата ще се прьгле^а 
отъ училищна комисия. 
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Еникьонско Сел. Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 3477 
с. Ени-кьой, Юлий 1915 год. 

11онеже обявения за 11 того •гъргъ съ 
обявление Л? 2998 отъ 12 юний т. г., пу
бликувано въ Окр. Вестникъ брой 10, за 
отдаването подъ наемъ отделените части 
огь мершггЬ на с л о Влахларъ и Джевиз-
лий, аа въ полза на фонда за подобрение 
скотоводствою, не се състоя, по не явяване 
на конкуренти, то обявява се новъ тьргъ, 
на 17 Августъ т год. отъ 2—5 часа после 
обедъ въ канцеларията на общината, за 
следн.пЬ мери: 

1 Мера „Гергьова Миснрликъ" отъ 40 
декара, землище на с. Джевнздий. 

Наемния срскъ е две години, считана 
отъ денмъ на отвърждението търгга. 

За правоучасше въ търга се иска 5°/° 
залогь. 

Поемните условия еж на разположение 
въ канцеларията. 

Кметъ: Г. Колевъ 

Секр.-бирникъ: не се чете 

Еникьоиско Сел Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 3478 
с. Еникьой, 16 Юлий 1915 год 

Обявява се за знание, че на 2 Септем-
вряй т. г. отъ 2 - 4 часа после обедъ въ 
общинското управление въ с. Еникьой ще 
се произведе публиченъ явно наддавателенъ 
тьргъ, за отдаването подъ наемъ, за срокъ 
две години, отъ 1 Ноемврий 1915 год. до 
1 Ноемврий 1917 година, Кестричската 
училищна, зеленчукова градина, »Хачукаи 

отъ 80 декара. 
За правоучастие въ търга се изисква 

залогь 5 % и свидетелство за честность.; 

Поемните условия могатъ да се видятъ 
въ общинското управление. 

Кметъ: К. Шивачевъ 

Секр.-бирникъ: П. Жековъ 

Яйленско Селско Общинско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 2365 

с. Яйла, 14 Юлий 1915 год. 

Яйленското Селско Общинско Управле
ние, обявява на интересующите се, че на 
24 Августъ 1915 год. отъ у до 12 часа 
по обедъ въ канцеларията му ще се про
изведе търгъ за продажбата на: Сел. об
щинския хамбаръ отъ дъбови дъски и по-
критъ съ местни керемиди, находящъ се 
въ с. х. Синанларъ, тая община, както и 
стария общин. домъ находящъ се въ село 
Яйла, покритъ съ местни керемиди и по-
стланъ съ чамови дъски. 

Чл. чл. 11—14 отъ закона за общест-
венните предприятия еж задължителни за 
конкурентите 

Първоначалната цена ще се определи' 
отъ тържната комисия при откриване търга. 

Жсканий залогь е 5%. 

п. Кметъ; Ив. Георгиевъ 

Секр.-бирникъ: Ж. Венковъ 

К а р а д ж а - о т с к о К м е т с т в о 

О Б Я В Л Е Н И Е 

М 1640 
с. Караджа^отъ 8 Юлий 1915 г. 

Кметството обявява, че на 18 того ще 
произведе търгъ съ явно наддавание въ 
общ. канцелария за продажба на следнигЬ. 
предмети останали следъ демобилизацията 
принадлежащи на неизвестни ступани отъ 
9—-12 часа пр^дъ об±дъ. 
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10 антерии вълнени и памучени, едни 
хамути инострани 16 дизгини, 2 юларя гер
мански,. 4 седла и 68 празни торби кал-
кута. 

Приализителна първоначална оценка 
изобщо на антериит* 5 лв. — на торбите 
20 левз, хамутит* и дидгините й седлата 
50 лева. 

Членовете П и 12 отъ закона за об-
ществ. предприятия ех задължителни за 
конкурентите. 

Залогъ 5 Г % 
опенка. 

върху първоначалната 

Кметъ: Което въ 
Секр.-борнпкъ: Димитровъ 

Караджаотско Училищно Настоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 17 

с. Караджаотъ 12 юной 1915 г 

Настоятелството обявява, че търсп май-
сгоръ комуто да отдаде по доброволно съ
гласие направата ва 15 чина. 

Приблизителна сгонность на предприя
тието 375 лева 

Желающнгв да наематъ горнята ра 
бота, да подадътъ своите предложения до 
25 юлий т. год. 4 часа следъ обедъ до 
училищното настоятелство. 

Пр4дседатель: Папанчевъ 
Секретарь: Димитровъ. 

К а р а д ж а о т с к о т о К м е т с т в о 

О Б Я В Л Е Н И Е 

Я 1641 
с. Караджаотъ 8 Юлий 1915 год. 

Кметството обявява, че на 21 того ще 
произведе въ общин. канцеларии следните 
търгове: 

1. Отъ 9—12 часа предъ обедъ про
дажба на една кожа отъ общ. бикъ първо
начална цена на килогр. 1 левъ. 

2. Отъ 2—4 часа следъ обедъ отда
ване на закупчикъ общ приходъ „интизапь-
и ,.кръвнина" съ срокг отъ 1.1 1915 год. 
до 31.ХП 916 год. 

Първоначална ценд 1500 лв за инти 
запа и 100 лв. за кръвнината. 

Залогъ 5 % върху първоначална цена. 
Членовеге 11—14 огъ закона за обще

ствените предариятия еж задлъжителни за 
коокуренти1е. 

пода Кметъ: Кр. Петровъ 
Секр.-бирникь: К. Димитровъ 

Ченгенско Училищно Насгоя1елетво 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 22 
с Ченге, 13-п юлий 19)5 година 

На 13 Авгус1Ъ 191;") год., огъ 2 до 5 
часа следъ обедъ въ канцеларията яа об
щинското управление ще се произведе пу-
бличенъ търгъ, съ явна конкуренция, з I от
даване на наематели, експлоатацията на 
следните имоти, принадлежащи на Ченген-
ското първоначално училище за време отъ 
1 Септември 1915 год, до I Септември 
1916 год., а имено: 

1) Нива въ местностьта „Кара-хасанъ* 
отъ 489 декара, при съседи: Карахасан-
ски кайрякъ, Карахасанска чешми Ради 
Ангеловъ п Добри Филовъ 

Првоначална оценка на горния имотъ 
възлиза на 1467 лева ИЛИ по 3 лева на 
декаръ за целия наеменъ сериодъ. 

Исканий залогъ за правоучастие въ 
търга е 5 % върху първоначалните оценки. 

Членове I I и 12 отъ з; кона иа обще
ствените предприятия еж задължителни за 
конкурентите. 

Тържнпте книжа могагь да се видигь 
всеки присжтственъ день и чась въ > ан-
целарията на общинското управление 

Нредседатель: Ф. Кур>евь. 
Секр.-Гл. учитель: Ил. Тодоровъ 



Сгр. 8 Варненски Окръжвнъ Веетникъ Брой 13 

Кадж-кьойско Сел. Общинско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 959 

с Кадж-кьой, 11 Юлий 1915 год. 

На 27-й Августъ т г. отъ 10 до 12 
часа предъ обедъ въ общ канцелария ще 
се произведе търгъ съ явно наддаване за 
отдаване на наемателъ общинската нива 
чБаиръ-юстю" отъ 12 дек. находища се 
въ землището на с. Кадж-кьой за време 
отъ 15 Септемврий 1915 год. до 15 Сеп-
темврий 1917 год. 

Първоначална оценка 150 лв 
Залогь 5%. 

Тържните книжа еж на разположение. 

Кметъ: М. Ивановъ 
Секр.-Бирникъ: П. Георгиевъ 

Кадж-кьойско Сел. Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 961 

с Кадх-къой, 11 Юлий 1915 год. 

На 27-й Августъ т. год. отъ 2 — 4 ч. 
гледъ обедъ въ канцеларията на общин
ското управление, ще се произведе търгъ 
съ явно наддаване за отдаване на наема 
тель дюкяна на Кадж кьойсвото училище съ 
две отделение и отдолу изба, пръдназна-
ченъ за кръчма и бакалница за време отъ 
1-й Януари 1916 год. до 31 Декемврий 
1917 год. 

Първоначална оценка 120 лева за цъ-
лия наеменъ пераодъ. 

Залогь 5 % . 

Тържнит-е книжа еж на разположение 
въ общинската канцелария. 

Киетъ: М. Ивановъ 

Се;;р.-6ирннвъ; П. Георгиевъ 

Кадж кьойско Сел. Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 957 

с. Кадж-кьой, 11 Юлий 1915 год. 

На 26-й Августъ т. год. отъ 2 до 5 

часа поел* обедъ въ канцеларията на об

щинското управление ще се произведе пуб-

личенъ търгъ съ явна конкуренция за про

даване следните дворни общински праздни 

места, находящи се въ с. Шереметъ, а 

именно: 

. I) Дворно место отъ 936 кв. метра при 

сжседи: Киро Димовъ, пжть, поляна и Ан

дрей Яневъ. 

2) Дворно место отъ 1774 кв. метри, 
при сжседи: Иканъ Николовъ, улица и 
поляна; 

3) Дворно место отъ 2115 кв. метра 
при сжседи: пжть, Тодоръ Василевъ, Ди-
митръ Козаровъ, улица и поляна. 

Първоначалната цена е 10 стотин. на 
квадр. метръ. 

Наддаванието ще бждъ изцело и по от
делно за вс*ко дворно место, а -исканий 
залогъ е 5°/0. 

Членове 11 до 14 отъ закона за обще
ствените предприятия еж задължителни за 
конкурентите. 

Разноските за публикиция обявлението 
и всички други по търга, както и за снаб-
дяванието купувачите съ Нотариални Ак
тове еж за см4тла на купувачите. 

Кметъ: М. Ивановъ. 

Секр.-бирннкъ: Н. Георгиевъ. 

Печатница „Войнквовъ" — Варна. 


